中英文边会日程方案
全球气候行动路线图与合作路径实现净零排放
主办单位：国际碳中和产业研究院、武汉双碳产业研究院
协办单位：牛津赛德商学院、英国帝国理工学院、伦敦大学学院、欧洲青年工程师协会、英国萨里大学
2024年11月16日 星期四 15：00-17：00 蓝区D17

    摘要：《联合国气候变化框架公约》第29次缔约方会议（COP29）将于2024年11月11日至11月24日在阿塞拜疆首都巴库举行。本次专场论坛将于2024年11月16日在COP29蓝区举行，主题为“全球气候行动路线图与合作路径实现净零排放”。 论坛由国际碳中和产业研究院与武汉双碳产业研究院主办，牛津商学院、英国帝国理工大会、欧洲青年工程师协会、英国萨里大学共同协办。论坛将重点探讨中国碳市场的创新实践与管理经验，并分享全球碳市场合作机制、碳金融创新及低碳产业发展的最新进展。
本次论坛将邀请来自政府、学术界、国际组织和企业的专家，围绕全球碳市场、金融体系及技术创新进行深入讨论，共同探索如何通过国际合作推动全球净零排放目标的实现，并促进全球绿色低碳经济的转型。

COP29全球气候行动路线图与合作路径实现净零排放边会议程
	主持人：Abbas Kazmi，福布斯30Under30杰出人物，牛津商学院专家学者

	15:00-15:10
	开幕致辞

	
	巢清尘  国家气候中心主任
何开文  湖北省生态环境厅厅长

	15:10-15:15
	签署战略框架合作协议：武汉双碳产业研究院与国际碳中和产业研究组织

	15:15-16:15
（每人20分钟）

	主旨演讲

	
	1.碳中和变革趋势下产业转型与新质生产力发展
柴麒敏，国家应对气候变化战略研究和国际合作中心战略规划部主任

	
	2. 中国新能源汽车产业政策的演化与阶段特征
孙永平教授 华中科技大学国家治理研究院副院长

	
	3. 自然生态系统的碳固存
薛凯教授，中国科学院大学资源与环境学院博导

	主持人：蔡观，武汉双碳产业研究院 院长助理，联合国可持续发展 ESG高级策略顾问

	16:15-16:45


	3.专题分享

	
	Sean Kidney, Co-founder and CEO, Climate Bonds Initiative
Lars Kroijer, Allied Offsets Founder and Managing Director
汪燕辉,绿色创新发展研究院副主任
徐东博士，剑桥大学博士后研究员，剑桥环境、能源与自然资源治理中心 (C-EENRG) 研究员
Hirander Misra, Chairman, MINDEX (Pan-African), Co-Founder and CEO, Global Markets Exchange Group (GMEX Group)

	16:45-16:55
	播放纪录片

	16:55-17:00
	闭幕致辞


会前联系人及联系方式：蔡 观   15575110998
现场负责人及联系方式：李泽华   18071284707












Global Climate Action Roadmap & Collaborative Pathways to Net-Zero Emissions
Hosted by: International Carbon Neutrality Industry Research Organization & Wuhan Institute of Carbon Peaking and Carbon Neutrality Industry
Co-hosted by: Oxford Business School, Imperial College London, University College London, European Young Engineers Association, University of Surrey
Date & Time: Saturday, November 16, 2024, 15:00-17:00 (Baku Time)
Blue Zone, D17

Abstract：The 29th UNFCCC Conference of Parties (COP29) will be held in Baku, Azerbaijan, from November 11 to November 24, 2024. This side event, scheduled for November 16 in the Blue Zone, is titled “Global Climate Action Roadmap and Collaborative Pathways to Achieving Net-Zero Emissions.” Organized by the International Carbon Neutrality Industry Research Organization and Wuhan Institute of Carbon Peaking and Carbon Neutrality Industry, with co-hosts including Oxford Business School, Imperial College London, European Young Engineers Association, University of Surrey, this forum will focus on innovative practices and management in China’s carbon market. It will also highlight the latest developments in global carbon market collaboration, carbon finance innovation, and low-carbon industry growth.
Experts from government, academia, international organizations, and business sectors will discuss the global carbon market, financial systems, and technological innovation. The event aims to explore pathways for international cooperation to achieve net-zero goals and foster a global green and low-carbon economy.
	
Agenda
	Moderator: Abbas Kazmi, Forbes 30 Under 30, Scholar, Oxford Business School

	15:00-15:10
	Opening Remarks
[bookmark: _GoBack]Chao Qingcheng, Director, National Climate Center
He Kaiwen, Director, Hubei Provincial Department of Ecology and Environment.

	15:10-15:15
	Sign a cooperation agreement - International Carbon Neutrality Industry Research Organization & Wuhan Institute of Carbon Peaking and Carbon Neutrality Industry

	15:15-16:00
(15mins per person)
	Keynote Speeches

	
	1. Carbon Neutrality Transformation Trends and Industrial Transition with New Productive Forces Development
Chai Qimin, Director, National Center for Climate Change Strategy and International Cooperation (NCSC)

	
	2. The evolution and stage characteristics of China's EV policy
Prof. Sun Yongping, Deputy Director of the National Governance Institute at Huazhong University of Science and Technology

	
	3. Carbon sequestration by natural ecosystems 
Prof. Xue Kai, School of Resources and Environment, University of Chinese Academy of Sciences

	Moderator: Dr. Cai Guan, Assistant Director of Wuhan Institute of Carbon Peaking and Carbon Neutrality  Industry, United Nations Sustainable Development ESG Senior Strategy Advisor

	16:00-16:45

	Panel Discussion

	
	Sean Kidney, Co-founder and CEO, Climate Bonds Initiative
Lars Kroijer, Allied Offsets Founder and Managing Director
Wang Yanhui, Deputy Executive Director, Operation and Organizational Development Institute for Global Decarbonization Progress (iGDP)
Dr. Xu Tong, Postdoctoral Researcher at the University of Cambridge, and Research Fellow at the Cambridge Centre for Environment, Energy and Natural Resource Governance (C-EENRG).
Hirander Misra, Chairman, MINDEX (Pan-African), Co-Founder and CEO, Global Markets Exchange Group (GMEX Group)

	16:45-16:55
	Documentary Screening: Symbiosis & Harmony
Filmed and edited by Liu Zihao, Society for Science Alumni, Youth Director, Youth Delegate, COP29

	16:55-17:00
	Closing Remarks
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